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Abstract (en)
Each single floating body has vertical edges which each have the shape of a hollow cylinder (6), but are widened in the upper part. The lower face
(9) of each floating body comprises, at the bottom of each edge, a cavity (13) which is open downwards with a vertical slot (15) connecting it to
the bottom of the hollow cylinder (6). Each key (5) is composed of a bolt (16) and a nut (19) into which the base of the bolt is screwed. The bolt is
provided so as to be housed in the first hollow cylinders (6). The nut (19) carries horizontal arms (20) which each carry a ball (21) provided so as
to fit into a cavity (13), in the same way as the arm (20) carrying it fits into the corresponding slot (15). By way of example, each body has a square
horizontal section, each hollow cylinder (6) extends over 90 DEG , and the nut (19) carries four arms (20) spaced apart angularly by 90 DEG .
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Abstract (fr)
Chaque corps flottant élémentaire a des arétes verticales qui ont chacune la forme d'un creux cylindrique (6), mais élargie dans sa partie
supérieure. La face inférieure (9) de chaque corps flottant comporte, au bas de chaque aréte, une cavité (13) ouverte vers le bas avec une fente
verticale (15) la reliant au bas du creux (6). Chaque clé (5) se compose d'une vis (16) et d'un écrou (19) dans lequel se visse la base de la vis. La
vis est prévue pour se loger dans les premiers creux (6). L'écrou (19) porte des branches horizontales (20) qui chacune porte une boule (21) prévue
pour s'adapter dans une cavité (13) comme la branche (20), qui la porte, dans la fente (15) correspondante. A titre d'exemple, chaque corps a une
section horizontale carrée, chaque creux (6) s'étend sur 90° et I'écrou (19) porte quatre branches (20) espacées angulairement de 90°.
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